
Protokół Nr XLI/23

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 26 października  2023r.             

w Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1500 do godz. 1535. 

W sesji uczestniczyło 16 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecny był radny  Mariusz

Pyzowski.

W sesji uczestniczyli również:

1. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

2. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

3. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XLI sesji VI kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę Marka Bobla, Wicestarostę Sylwestra Zgieruna,

członków Zarządu, Wiceprzewodniczącego Rady, Panią Skarbnik Teresę Kłopotowską, Panią 

Sekretarz Agatę Androsiuk. Przewodniczący Rady powitał Panią  Elżbietę Malinowską, Panią 

Agnieszkę Bolewską i Pana Piotra Pietrasiuka.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

16 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad Państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos? 

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który zaproponował wprowadzenie w pkt 5 porządku obrad 

„Podjęcie uchwał w sprawach” podpunktu d/ projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu Siemiatyckiego. Starosta poinformował, że chodzi o 

działkę przy liceum ogólnokształcącym w Siemiatyczach.

Inne propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał pod głosowanie porządek obrad XLI sesji 

Rady Powiatu z uwzględnieniem zmiany.

Za przyjęciem porządku obrad XLI sesji Rady Powiatu z uwzględnieniem zmiany zaproponowanej 

przez Starostę głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził że porządek obrad XLI sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

uwzględnieniem zmiany zaproponowanej przez Starostę przyjęty został przy 16 głosach „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia porządku obrad z uwzględnieniem zmiany 
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stanowi załącznik do protokołu.

Porządek obrad XLI sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego:

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie porządku obrad.

3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4.  Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu między 

sesjami.

5.   Podjęcie uchwał w sprawach:

a)  zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 

2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 – 2029;

b)  zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok;

c)  zmian w Uchwale Nr XXXI/235/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 5 grudnia 2022r. w 

sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek ogólnodostępnych

na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2023r. Do 31.12.2023r.

d)  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu Siemiatyckiego

6.    Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych.

7.    Zamknięcie obrad.

 P – kt 3.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z poprzedniej sesji nie zostały zgłoszone.

P – kt 4.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: „ Panie Przewodniczący, Wysoka Rado! W okresie 

sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 5 posiedzeń przedmiotem których były kwestie związane 

z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat oraz wynikających z bieżącej działalności Zarządu i 

Starostwa. Zarząd zajmował się między innymi problematyką związana z gospodarka finansową 

powiatu i jednostek organizacyjnych. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i pozytywnie zaopiniował wnioski w sprawach 

finansowych podległych jednostek na podstawie których na dzisiejszej sesji będą wprowadzane 

zmiany do budżetu powiatu. Uchwały Rady Powiatu Siemiatyckiego podjęte na ostatniej sesji 

zwyczajnej zostały w stosownym terminie przekazane do organów nadzoru. Wszystkie uchwały są

na bieżąco realizowane zgodnie z postanowieniami.

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały:

1. Na posiedzeniu w dniu 18 września 2023 roku uchwały w sprawie:
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 zbycia nieruchomości

 w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Siemiatyczach do 

realizacji w imieniu Powiatu Siemiatyckiego zadań wspierających rozwój kompetencji 

cyfrowych uczniów 

2. Na posiedzeniu w dniu 28 września 2023r. uchwały:

- w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok

- w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o przychodach, 

kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc sierpień 2023 

roku 

- uchwała w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Powiatu Siemiatyckiego

3. Na posiedzeniu w dniu 13 października 2023r. podjęto następujące uchwały:

-  uchwała w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok

- uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania rzeczowo – finansowego  z realizacji 

zadań w zakresie rehabilitacji i zatrudnienia osób niepełnosprawnych finansowanych ze 

środków PFRON

- uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych programu współpracy 

Powiatu Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art.

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2024

- uchwała w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie 

do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu powiatu w 

zakresie realizacji zadania w ramach programu „Priorytet część I programu regionalnego 

wsparcia edukacji ekologicznej na lata 2022 - 2025”

- uchwała w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie 

do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli  w imieniu powiatu w 

zakresie realizacji zadania w ramach w ramach programu priorytetowego program 

regionalnego wsparcia edukacji ekologicznej

4. Na posiedzeniu w dniu 18 października 2023r. podjęto następującą uchwałę:

- uchwała w sprawie naboru kandydatów na członków komisji konkursowej 

reprezentujących organizacje pozarządowe lub  podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie do opiniowania ofert złożonych 

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej lub 

świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w Powiecie Siemiatyckim w roku 

2024

5. Na posiedzeniu w dniu 24 października 2023r. podjęto następujące uchwały:
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- uchwała w sprawie podania do publicznej wiadomości o której mowa w art 37 ust. 1 pkt 1 

ustawy o finansach publicznych 

- uchwała w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o 

przychodach, kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc 

wrzesień 2023 roku 

- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu mieszkalnego w Ostrożanach

- uchwała w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania

publicznego w zakresie prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej 

pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w powiecie 

Siemiatyckim w 2024 roku 

Zarząd Powiatu rozpatrzył również:

• wniosek PCPR w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na wymianę zużytego wyposażenia 

warsztatu oraz zakup dodatkowego wyposażenia Warsztatom Terapii Zajęciowej – wniosek

rozpatrzony pozytywnie 

• wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Siemiatyczach o akceptację i 

przedstawienie Radzie Powiatu Siemiatyckiego proponowanych zmian wysokości środków 

finansowych  PFRON w roku 2023 według algorytmu dla Powiatu Siemiatyckiego 

przeznaczonych na realizację zadań w zakresie rehabilitacji zawodowej i społecznej, celem

uchwalenia – wniosek rozpatrzony pozytywnie

• wniosek dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Ostrożanach dotyczący wyrażenia zgody 

na zdjęcie z ewidencji środków trwałych boiska asfaltowego - wniosek rozpatrzony 

pozytywnie 

• wniosek Zespołu Szkół w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na sprzedaż i zniesienie ze 

stanu trwałego autobusu szkolnego – wniosek rozpatrzony pozytywnie

• wniosek stowarzyszenia Klubu Amazonki o dofinansowanie wyjazdu na Marsz Nadziei 

„Rak to nie wyrok” - wniosek rozpatrzono negatywnie 

• wniosek dyrektora KRUS o ufundowanie nagród laureatom ogólnopolskiego konkursu 

„Bezpieczne gospodarstwo rolne” pochodzących z terenu powiatu siemiatyckiego – 

wniosek rozpatrzony pozytywnie

• wniosek szkoły tańca o nieodpłatne użyczenie hali sportowej w Zespole Szkół w 

Siemiatyczach celem prowadzenia regularnych zajęć tanecznych – wniosek rozpatrzony 

pozytywnie

• wniosek Activ Sport o nieodpłatne udostępnienie sali sportowej w Zespole Szkół w 

Siemiatyczach w celu prowadzenia zajęć sportowych – wniosek rozpatrzony pozytywnie

• wniosek zarządu klubu sportowego CRESA Siemiatycze o udostępnienie obiektu 

sportowego przy LO w Siemiatyczach w celu prowadzenia zajęć i treningów – wniosek 
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rozpatrzony pozytywnie 

• wniosek o wynajem lokalu w budynku mieszkalnym w Ostrożanach – wniosek rozpatrzony 

negatywnie

Ponadto Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją z realizacji zadań oświatowych Powiatu 

Siemiatyckiego w roku szkolnym 2022/2023.

Dziękuję  bardzo.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych zechce 

zabrać głos w sprawie sprawozdania starosty?

Pytania i uwagi do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że pod głosowanie poddany 

zostanie protokół z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu do głosowania.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został przy 16 głosach 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji  stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 5.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023 – 2029.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na  wspólnym 

posiedzeniu  komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który zwracając się do mieszkańców Powiatu Siemiatyckiego 

poinformował, że wszystkie inwestycje, które w ostatnim czasie zostały rozstrzygnięte w ramach 

różnych programów rządowych wprowadzamy na dzisiejszej sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego 

po to, aby maksymalnie szybko przyśpieszyć realizację tych wszystkich zadań. Dzisiaj 

wprowadzamy do budżetu, też w Wieloletniej Prognozie Finansowej te zadania, które są w cyklu 2 

– letnim 2024 - 2025 po to, aby jak najszybciej przystąpić do ich realizacji, niedługo ogłaszamy 

przetargi. Starosta wyraził nadzieję, że te przetargi będą w dobrych cenach bo zawsze tak jest że 

„kto pierwszy ten lepszy”, później kiedy firmy będą miały pakiet zamówień zaczynają wymyślać, 

podnosić cenę więc chcemy to zrobić maksymalnie szybko. Starosta Marek Bobel poinformował, 

że chce się zwrócić do mieszkańców gmin wschodnich: Mielnik, Nurzec, Milejczyce – prawie 70 

mln zł. idzie na drogi tylko w tych trzech gminach, ponad 30 mln zł. teraz w ramach budżetu 

powiatu siemiatyckiego i to samo zrobią gminy – Gmina Mielnik, Gmina Nurzec, Gmina Milejczyce 

tam prawie 40 mln zł. też na drogi powiatowe. 

Starosta stwierdził, że warto wspomnieć jeszcze o innych inwestycjach, które otrzymały 
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dofinansowanie. Większość są to oczywiście drogi ale też na przykład dwie inwestycje w oświatę: 

zadanie budowa boiska do piłki nożnej trawiastego ze sztucznej trawy w Zespole Szkół 

Technicznych w Czartajewie i budowa dwóch boisk i 200- metrowego mini stadionu 

lekkoatletycznego przy liceum ogólnokształcącym w Siemiatyczach . Starosta Marek Bobel 

poinformował, że mamy w planie realizację internatu przy liceum ogólnokształcącym w przyszłej 

kadencji, między innymi po to kupujemy dodatkową działkę  przylegającą do liceum i przystąpimy 

do wszelkich działań związanych z tą budową, do projektowania, do przekształcania gruntów  po to

żeby internat ten w  przyszłej kadencji zrealizować.

Radny Paweł Kowalczyk zwrócił się z pytaniem, czy po podpisaniu wszystkich promes jest 

możliwość aby cofnąć te wszystkie przedsięwzięcia, inwestycje?

Starosta Marek Bobel poinformował że zależy nam na czasie po to, aby nikt nas nie zaskakiwał, 

nie wiem jak będzie, mam nadzieję że będzie rząd ten sam, jak będzie inny – nie wiem. Po to 

uruchamiamy całą procedurę wprowadzenia do budżetu, za chwilę uruchamiamy przetargi na 

poszczególne inwestycje, uruchamiamy promesy, jeśli będziemy mieli promesy to nikt nam już tych

pieniędzy  nie zabierze. Promesa jest przyrzeczeniem publicznym, każdy sąd przyzna nam rację 

więc przygotowujemy się na to, żeby to, co uzyskaliśmy w ramach różnych programów rządu pana

premiera Mateusza Morawieckiego po to, żeby te inwestycje przeprowadzić tak, jak się 

ubiegaliśmy bo te inwestycje są niezmiernie ważne dla mieszkańców Powiatu Siemiatyckiego. 

Starosta Marek Bobel poinformował, że jesteśmy również beneficjentem 11 mln. zł. na kładkę na 

rzece Bug. Stworzyliśmy związek – powiatowo – gminny „Nad Bugiem”, uzyskał on 

dofinansowanie w kwocie 11 mln zł., bardzo wysokie, taki jest koszt szacunkowy budowy tej kładki.

Robimy to samo co tutaj: szybko przystępujemy do zadania przetargowego, PFU jest już gotowe, 

przystępujemy do realizacji polegającej na wyłonieniu wykonawcy, będzie ono w systemie 

„zaprojektuj i wybuduj” w związku z tym ten, który wygra przetarg najpierw zaprojektuje i będzie 

realizował.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 

– 2029 głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”, głosów 

„przeciw”, i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała Nr  XLI/296/23 w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 
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z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zapytał, czy państwo radni mają pytania do 

przedłożonego projektu uchwały?

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok 

głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XLI/297/23 – w  załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na

2023 rok stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXI/235/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 5 grudnia 2022r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek 

ogólnodostępnych  na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2023r. do 31.12.2023r.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 

pytania do przedłożonego projektu uchwały?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXI/235/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 5 grudnia 2022r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek 

ogólnodostępnych  na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2023r. do 31.12.2023r. 

głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XLI/298/23 – w  załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXI/235/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 5 grudnia 2022r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu

dyżurów aptek ogólnodostępnych  na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2023r. do 

31.12.2023r. - w załączeniu do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu 

Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że temat został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu 

7



Siemiatyckiego głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XLI/299/23 – w  załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 

Powiatu Siemiatyckiego – w załączeniu do protokołu.

P – kt 6.

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że po wielu nieobecnościach wczoraj był na sesji Rady 

Miasta Siemiatycze, padła tam mała uwaga. Droga na Stację Siemiatycze jest to droga powiatowa,

za gospodarką komunalną jadąc w kierunku stacji kolejowej, ten teren jest w zasięgu działania 

naszego Powiatowego Zarządu Dróg. Tam blisko jezdni stoją dwie topole zupełnie zeschnięte, 

radni z terenu miasta pytali, czy nie dałoby się tych topoli usunąć przez Powiatowy Zarząd Dróg. 

Istnieje obawa że przy wichurze te topole mogą znaleźć się na jezdni i spowodować 

niebezpieczeństwo.

Starosta Marek Bobel poinformował, że przekażemy do PZD, sprawdzą czy jest to w pasie 

drogowym, jeśli jest to w pasie drogowym to oczywiście usuniemy.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że na poprzedniej sesji w dniu 18 

września Rada podjęła uchwałę dotyczącą przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku. Była to skarga złożona przez  pana Roberta Krasuskiego na 

Uchwałę Rady Powiatu Nr XXX/229/22 z dnia 14  października 2022 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie Powiatu Siemiatyckiego do realizacji zadania inwestycyjnego pn „Budowa 

strzelnicy w Powiecie Siemiatyckim”.  Przewodniczący Rady poinformował, że Wojewódzki Sąd 

Administracyjny w Białymstoku Postanowieniem z dnia 10 października 2023r. odrzucił skargę. 

W  uzasadnieniu sąd stwierdził, że brak jest  podstaw do uznania aby skarżący posiadał 

legitymację procesową do zaskarżenia przedmiotowej uchwały. Z powyższych względów sąd 

stwierdził, że ze względu na brak interesu prawnego strony skargę należy odrzucić. 

P – kt 7.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XLI  sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY

Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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